

228
PET
BOTTLESup to
8.60 m²
ACOUSTIC
SURFACE

Futou

EN With its bold architectural structure and flowing radial symmetry, the Futou luminaire captivates with both its sculptural presence and acoustic performance. Designed to define and enhance open interior spaces, it features a dynamic composition of vertical acoustic blades made from sustainable ecoPET felt, a material known for its high sound absorption properties. Available in three sizes: Ø800, 1040 and 1350 mm, Futou adapts seamlessly to a variety of interior layouts, from collaborative zones to social hubs and hospitality settings. Its low UGR < 6 ensures exceptional visual comfort, even in high-traffic areas.

DE Mit ihrer kühnen architektonischen Struktur und fließenden radialen Symmetrie besticht die Leuchte Futou sowohl durch ihre skulpturale Präsenz als auch durch ihre akustische Leistung. Sie wurde entwickelt, um offene Innenräume zu definieren und aufzuwerten. Sie zeichnet sich durch eine dynamische Komposition vertikaler Akustiklamellen aus nachhaltigem ecoPET-Filz aus, einem Material, das für seine hohe Schallabsorption bekannt ist. Futou ist in drei Größen (Ø800, 1040 und 1350 mm) erhältlich und fügt sich nahtlos in eine Vielzahl von Raumkonzepten ein – von Gemeinschaftsbereichen über soziale Treffpunkte bis hin zum Gastgewerbe. Ihr niedriger UGR-Wert < 6 sorgt für außergewöhnlichen Sehkomfort, selbst in stark frequentierten Bereichen.

Quickinfo

	Futou S ■ 01	Futou M ■ 02	Futou L ■ 03
luminaire size	Ø800x620	Ø1040x450	Ø1350x320
system power	↑36W ↓24W	↑48W ↓32W	↑72W ↓48W
luminous flux	↑5900lm ↓3100lm	↑7800lm ↓4200lm	↑12000lm ↓6000lm

Technical information



light distribution – up	115°
light distribution – down	60°
luminous efficiency	150lm/W
electrical control	ON/OFF DALI
color temperature	tunable white (3000K – 6000K)
life time	L80(B10) 50,000H
luminaire color	black 9005 white 9010
fabric color	ARCHI felt ecoPET color palette archixxx – choose color from page 298

